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Szonowny pan

Marek Wojtkowski
Prezydent m. Wloclawko

Z powaianiem

Ponownie zwrocom siq z uprzejmo prolbq o przebudowq chodnika w ciqgu ul.Mazowieckiej po rewej stronie od ur, Kujowskiej do ut, ptonty.

Mieszkartcom trudno zgodzii siq z pana decyzjq gdzie od poczqtku rokuz chwilq przyiqcio bud2etu 2017 roku informuje pon minie i mieszkofic6w, 2eprzebudowo chodniko w ciqgu ul. Mazowieckiej/ po tewej stronie od ul.Kuiowskiei do ut' Planty/,bqdzie wykonona, t-irzqry^ roku w ramach bud2etumiosta 2017r.i nagte zmienio pan zdanie i przektoda reatizocje tegoprzedsiqwziqcio na rok 207g.

Proszq ieszcze roz rozwa2yi reorizacje w/w zoctonia w bie2qcym roku cozapewne docenili by to mieszkortcy.


